

亿科检测认证有限公司 Eqo Testing and Certification Co., Ltd 独立性、公正性和保密性声明

Statement of independence, impartiality and confidentiality

亿科检测认证有限公司为保证检测结果的独立性、公正及保护客户和国家机密,特此声明:
To ensure the independence and impartiality of test results and protect customer and country's confidentiality, Eqo Testing and Certification Co., Ltd. issue this declaration:

- 1. 本公司严格按照有关法律、法规和国际贸易惯例,独立公正地开展业务范围内的工作。
- 1. Our company implements services in business area according to relative laws, regulations and international commercial practice strictly.
- 2. 本公司独立开展检测、认证及能力验证提供业务工作,不受任何商业、财政和其它内、外压力,不参加任何可能影响自身公正地位的活动。不从事与检测以及出具的数据和结果存在利益关系的活动;不参与任何有损于检测判断的独立性和诚信度的活动;不参与和检测或者类似的竞争性项目有关系的产品设计、研制、生产、供应、安装、使用或者维护活动。
- 2. The company provides test services and proficiency testing providing independently without influence of commercial, financial and other internal or external reasons and pressures. The company will not carry on the test and give the result that relative to commercial activities and will not participate any activities that will influence the independence and credibility. The company will not take part in product design, R&D, production, supply, construction, usage or maintenance that relative to test or similar competition activities.
- 3. 本公司信守协议,优质服务,确保质量。公司严格履行职业道德和工作人员守则,严守国家秘密、商业秘密、技术秘密及客户秘密,严格遵守法律法规要求,积极履行社会责任义务。
- 3. The company will observe the contract strictly and provide excellent services to ensure the quality. The company will implement professional ethics and working personnel code of practice and protect the national, commercial, technical and customer's secrets and strictly abides by the requirements of laws and regulations, and actively fulfills the obligations of social responsibility.
- 4. 本公司全体人员务必按照《质量手册》及相关文件所规定的程序开展工作,公司对出具的 检测数据、结果和报告的真实、客观、准确和可追溯负责。
- 4. All staffs in company shall implement work based on quality manual and related procedure. The company is responsible for truthfulness, objectivity, accuracy and traceability of test data, result and report.
 - 5. 本公司对实验室活动中获得或产生的所有信息承担管理责任。
- 5. The laboratory shall be responsible for the management of all information obtained or created during the performance of laboratory activities.

亿科检测认证有限公司

Eqo Testing and Certification Co., Ltd.

CEO: 竺云龙 Zhu Yunlong

2018年3月20日

Mar 20 2018

地址: 江苏省昆山市陆家镇菉溪路23号/陆丰东路28号

邮编: 215331